
 

Vad händer med 
Växthuset? 

Kommunfullmäktige 26 juni 2017, Interpellation 

I november 2014 besvarade Kommunfullmäktige Vänsterpartiets motion 
om att ge förvaltningen i uppdrag att planera för flytt av stadens växthus 
till en lämplig plats då den nuvarande inte lämpar sig till följd av 
arbetena med dubbelspår på järnvägen. Motionen ansågs besvarad då 
arbetet redan var igång.  
I April 2016 antog Kommunstyrelsen också stadens 
Lokalförsörjningsplan 2016 – 2020, även här lyftes stadens växthus fram. 
Man skriver bla ”Det finns ett behov av att i närtid lösa ersättning för 
Ekbackens servicedepå inkl. 
växthus i och med Mälarbanan/överdäckningen av Sundbyberg.” samt ” 
En förstudie för flytt av Ekbackens servicedepå inkl. växthus kommer 
därför inledas under våren 2016.” September 2016 besvarar Stefan 
Bergström en interpellation från mig på temat och meddelar att ” 
Befintligt växthus måste utifrån planerat arbete med nergrävningen av 
järnvägen vara borta innan 2019 varför ett nytt växthus bör vara färdigt 
senast 2018.” Stefan Bergström svarade också att ”Jag räknar med att det 
i budget för 2018 kommer att finnas ett tydligt förslag.” 
 
De styrenade partierna har nu presenterat sin budget för 2018, och den 
behandlas av Kommunfullmäktige 28/6. Där har investeringen i 
växthuset plockats ur investeringsbudgeten för 2018 och istället lagts på 
2019.   
 
Jag vill därför fråga Stefan Bergström följande: 

- Varför görs ingen investering i nytt växthus undre 2018 som 
utlovat? 

- Vad händer med verksamheten undertiden ett växthus saknas? 
- Vilken påverkan kommer det få på: 

o Stadens blomsterrabatter? 
o Förvaltningens ekonomi? 
o Skräpmängden och utsläpp i verksamheten? 

 
 
  

 
Jesper Wiklund 
Vänsterpartiet 
 


